
 

 
 
 
 

FITXA 102 
 

FITXA D’ASSISTÈNCIA A LES COMISIONS EXTERNES DE LA FELIB 
 
 
Nom del representant : Joan Carles Verd Cirer 
Ajuntament de :Sencelles 
 
 
Nom de la Comissió a la qual ha assistit : 

COMISSIÓ ESPECÍFICA 
DE FINANÇAMENT DE L’ENSENYAMENT I RECURSOS HUMANS  

 
 
 
Dia: 6/11/2012 
 
Lloc : SEU DEL CEIB 
 
 
INFORMACIÓ DE LA COMISSIÓ:  

ACTA DE LA COMISSIÓ ESPECÍFICA 
DE FINANÇAMENT DE L’ENSENYAMENT I RECURSOS HUMANS 

6 DE NOVEMBRE DE 2012 
 

ASSISTENTS 
LLINATGES I NOM CÀRREC 
Jordi Llabrés i Palmer President 
Gabriel Timoner Sampol Vicepresident 
Paulí Aguiló Vicente Vocal titular 
Bernat Josep Alemany Ramis Vocal titular 
Fernando Alcántara Ribero  Vocal titular 
Martí Xavier March Cerdà Vocal titular 
Enric Pozo Mas Vocal titular 
Joan Carles Verd Cirer Vocal titular 
Mª del Carmen Marino López Secretària 
 
Excusen la seva absència: El Sr. Mateu Cañellas, la Sra. Eduvigis Sánchez, El Sr. Ismael Alonso. 
 
 
A les 11.00 hores de dia 6 de novembre de 2012, a la seu del CEIB, es reuneix, en segona 
convocatòria, la comissió específica de Finançament de l’ensenyament i Recursos Humans del 
Sistema Educatiu del Consell Escolar de les Illes Balears, per tractar els següents punts de l’ordre 
del dia: 
 
 

1. Estudi del projecte d’ordre del Conseller d’educació, Cultura i Universitats per la qual                    
es du a terme la convocatòria per a l’establiment i renovació dels concerts educatius a 
partir del curs 2013-2014. 
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2. Informacions del president u de la secretària. 
3. Torn obert de paraules 

 
Començà la reunió de la convocatòria amb la intervenció del ponent, Sr. Gabriel Timoner que 
enumerà a les entitats que han presentat esmenes i les persones que les representen: La Sra. 
Eduvigis Sánchez en representació de la FELIP, El Sr. Enric del Pozo per Cooperatives 
d’Ensenyament, El Sr. Marc González per FERE-CECA-ECIB, El Sr. Martí March per la UIB, el Sr. 
Paulí Aguiló per l’STEI-i, també presentarem esmenes el Sr. Ismael Alonso en representació del 
sindicat USO,  i el Sr. Alejandro Benito en representació de FETE-UGT. La Sra. Eduvigis Sánchez 
i el Sr. Ismael Alonso,  excusaren la seva absència.  
 
El Sr.Timoner abans de començar l’exposició de la ponència, aclarí alguns dubtes plantejats pels 
consellers. Cooperatives parlava del perquè d’algunes cooperatives han d’entregar una 
documentació que altres no han d’entregar, ja que el R.D. que va crear els concerts en l’Art. 22 diu 
que no obstant s’ha de verificar que les organitzacions que són cooperatives no contenguin 
qualsevol clàusula en els seus  estatuts en contra del mateix. El Sr. Timoner informà de que 
incorporarà el 90% de les esmenes rebudes i les altres les explicarà. Es proposa que cada 
conseller argumenti les seves aportacions, i al finalitzar les intervencions, s’exposarà la ponència, 
incorporant els punts que permetin arribar al màxim consens. A continuació es varen debatre les 
aportacions i esmenes fetes al projecte d’ordre començant, el Sr. Martí March considerà que en la 
part 1ª del preàmbul de l’Ordre s’haurien de posar aquelles coses que la fonamenten, dada la 
situació econòmica, les retallades educatives...no són necessaris en aquests moments el 
establiments de nous concerts educatius en els nivells post obligatoris, per altra banda a l’hora de 
renovar o de fer nous concerts educatius seria necessari un informe d’inspecció educativa, pensa 
que no s’han de concertar centres de educació diferenciada i des del punt de vista econòmic, 
hauria d’haver un control de finançament per part de la Inspecció General de la Comunitat 
Autònoma. Segueix el Sr. Enric Pozo, el Sr. Bernat Alemany i el Sr. Paulí Aguiló, exposant les 
aportacions fetes per a les entitats que representen. El Sr. Timoner comentà les aportacions i 
esmenes presentades por la Sra. Eduvigis Sánchez, el Sr. Ismael Alonso i el Sr. Alejandro Benito. 
El ponent manifesta que recull les aportacions i que intentarà incorporar-les a l’informe. 
 
Las esmenes i les aportacions s’adjuntaran aquesta acta. 
 

Un cop revisades i debatudes les aportacions: Es donà un vot de confiança al ponent Sr. 
Timoner, perquè pogués elaborar l’esborrany de l’Informe, seguint els acords adoptats a la reunió, 
i s’acordà, per unanimitat, que s’elevava aquest a la Comissió Permanent que es celebrarà el dia 9 
de novembre. 

 
2. Informacions del president i de la secretària. 

El president informa de la entrada del esborrany de projecte de decret pel qual es regula el 
tractament integrat de les llengües als centres docents no universitaris de les Illes Balears. 
El Sr. Martí March sol·licità crear una petita comissió per debatre les aportacions que 
arribem al decret per a el tractament integrat de les llengües, amb el ponent i cercar un 
ampli consens per dur-lo a la Comissió Específica, a la Comissió Permanent i al Ple. Tots 
els presents hi són d’acord i manifesten que el CEIB té una gran oportunitat per  
aconseguir-lo.   
 
 

3. Torn Obert de paraules. 
Cap dels presents sol·licita la paraula. 

 
 
Heu de remetre la fitxa a:  
 
felib@felib.es  
 
o bé per fax: 971 76 31 02 


